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MØTEPROTOKOLL  
 

Kommunestyret 
 
Dato: 10.04.2014 kl. 17:00 – 21:40 
Sted: Ibestad kulturhus 
Arkivsak: 13/00005 
  
Tilstede:  William Arntzen, Dag Sigurd Brustind, Stig Bruvoll, Marthe 

Stensen, Geir Arne Ekman, Bjørnar Røch, Sissel Johansen, 
Hugo Salomonsen, Roy-Helge Andreassen, Knut Vollen, Einar 
Johan Dons, Jim Kristiansen, Eidar Tøllefsen, Håkon Leknes, 
Stian Paulsen, Merethe Meland, Eva Nilssen og Marvin 
Eliseussen 

  
Møtende 
varamedlemmer: 

Ole Pedersen-Dyrstad (for Trond-Arvid Isaksen) 

  
Forfall:  Trond-Arvid Isaksen 
  
Andre: Helge Høve (rådmann) 
  
Protokollfører: Siv Korneliussen 
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1. Åpning ved ordfører 
 

2. Godkjenning av innkalling 
Innkallingen godkjent. 

 
3. Godkjenning av saksliste og møteplan 

Sakslisten og møteplanen godkjent. 
 

4. Ordfører orienterer 
Se sak 11/14 pkt. 1 

 

5. Informasjon fra ungdomsrådet 
Se sak 11/14 pkt. 2 
 

6. Presentasjon og tanker rundt kommunereformen ved Øystein 
Sivertsen, KS 
Se sak 11/14 pkt. 3 

 

7. Kommunereformen, debatt i kommunestyret. Uttalelse fra 
kommunestyret. 
Se sak 11/14 pkt. 4 

 

8. Presentasjon av skoleprosjektet ved arkitekt Johnny 

Kristensen. 
Se sak 11/14 pkt. 5 

 

9. Spørsmål fra kommunestyret 
Se sak 11/14 pkt. 6 
 

10.  Sak til behandling: 
 Sak 10/14 Ibestad skole – valg av alternativ.  
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Saker til behandling 

10/14 Ibestad skole - valg av alternativ 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 02.04.2014 20/14 

2 Kommunestyret 10.04.2014 10/14 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 

1. Kommunestyret velger alt. 2 nybygg som valg for ny 1-10 skole i Ibestad.  
2. Forutsetning for valget er at forprosjekt for alt.2 sendes tilbake til 

byggekomiteen for ny gjennomgang for å redusere kostnadene med 8 mill. 
kroner.  

3. Rådmannen får fullmakt til å innarbeide byggekostnad på 73,4 mill. kroner i 
budsjett 2014 og 2015. Prosjektet finansieres ved lån.  

4. Rådmannen bes utrede alternativ bruk av bygning for Ibestad barneskole. 
Dersom det ikke framkommer alternativ bruk av bygningen, fremmer 
rådmannen forslag om rivning for at arealet skal disponeres av den nye 
skolen. Rivningskostnadene skal inkluderes i nybyggprosjektet. 

5. Rådmannen bes utrede alternativ bruk av tidligere realskolefløy. Dersom det 
ikke framkommer alternativ bruk av bygningen, fremmer rådmannen forslag 
om rivning. Rivningskostnadene skal inkluderes i nybyggprosjektet. 

 
 
Formannskapet har behandlet saken i møte 02.04.2014 sak 20/14 
 
 
Møtebehandling 
Omforent ble det fremmet følgende forslag: 
 

1. Kommunestyret velger alt. 2 nybygg som ny 1-10 skole i Ibestad. 
2. Rådmannen får fullmakt til å innarbeide en byggekostnad på 74,129 

millioner kroner (jfr. oppsett i forprosjekt pkt. 1-9 med fratrekk av 
mva/kapittel 0.4/side 3 av 26/U2 Arkitekter AS) i budsjett 2014 og 2015. 
Prosjektet finansieres ved lån. 

3. Kommunestyret ber byggekomiteen vurdere høringsinnspillene, dog ikke 
utover investeringsramme i pkt 2. 

4. Ungdomsklubben gis egnet lokale både i og etter byggeperioden. 
5. Rådmannen bes utrede alternativ bruk av bygning for Ibestad barneskole. 

Dersom det ikke framkommer alternativ bruk av bygningen, fremmer 
rådmannen forslag om rivning for at arealet skal disponeres av den nye 
skolen. Rivningskostnadene finansieres med lån og vil kunne øke 
investeringsramma i pkt. 2. 
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6. Rådmannen bes utrede alternativ bruk av tidligere realskolefløy. Dersom 
det ikke framkommer alternativ bruk av bygningen, fremmer rådmannen 
forslag om rivning. Rivningskostnadene finansieres med lån og vil kunne 
øke investeringsramma i pkt. 2. 
 

 
Votering 
Omforent forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Formannskapet tilrår kommunstyret å vedta følgende: 
 

1. Kommunestyret velger alt. 2 nybygg som ny 1-10 skole i Ibestad. 
2. Rådmannen får fullmakt til å innarbeide en byggekostnad på 74,129 

millioner kroner (jfr. oppsett i forprosjekt pkt. 1-9 med fratrekk av 
mva/kapittel 0.4/side 3 av 26/U2 Arkitekter AS) i budsjett 2014 og 2015. 
Prosjektet finansieres ved lån. 

3. Kommunestyret ber byggekomiteen vurdere høringsinnspillene, dog ikke 
utover investeringsramme i pkt 2. 

4. Ungdomsklubben gis egnet lokale både i og etter byggeperiode. 
5. Rådmannen bes utrede alternativ bruk av bygning for Ibestad barneskole. 

Dersom det ikke framkommer alternativ bruk av bygningen, fremmer 
rådmannen forslag om rivning for at arealet skal disponeres av den nye 
skolen. Rivningskostnadene finansieres med lån og vil kunne øke 
investeringsramma i pkt. 2. 

6. Rådmannen bes utrede alternativ bruk av tidligere realskolefløy. Dersom 
det ikke framkommer alternativ bruk av bygningen, fremmer rådmannen 
forslag om rivning. Rivningskostnadene finansieres med lån og vil kunne 
øke investeringsramma i pkt. 2. 

 
 
 
 
Møtebehandling 
U2 Arkitekter AS ved arkitekt Johnny Kristensen hadde en presentasjon av de 2 

alternativene for ny skole. Se sak 11/14 pkt. 5. 

Omforent ble det fremmet følgende forslag: 
 

Endre pkt. 2.: …innarbeide byggelånsrente og en byggekostnad på totalt 
76,129 millioner kroner…. Prosjektet finansieres med 75,129 millioner ved lån 
og 1 million over disposisjonsfond. 
 

Andørja fellesliste v/Jim Kristiansen fremmet forslag om et nytt pkt. (pkt. 7): 
 
Kommunestyret tar forbehold om antakelse av anbud dersom tilbud 
overskrider kostnadsramme, jfr. pkt. 2. 

 
Geir Arne Ekman fremmet forslag om tillegg til formannskapets forslag i pkt. 4: 
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Valg av egnet lokale gjøres etter rådføring med Ibestad ungdomsråd. 
Eventuelle kostnader med etablering av ungdomsklubb og flytting av ballbinge 
dekkes i kostnadsrammen. 

 
Votering 
Det ble votert punktvis: 
 

1. Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
2. Formannskapets innstilling ble satt opp mot omforent forslag: Omforent forslag 

ble enstemmig vedtatt. 
3. Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
4. Det ble først stemt over formannskapets innstilling og deretter tillegget: 

Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. Forslag fra Geir-Arne 
Ekman om tillegg ble enstemmig vedtatt. 

5. og 6. Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt 
7. Forslag fra Andørja fellesliste ble enstemmig vedtatt. 

 
Vedtak 
Kommunestyret fattet følgende vedtak: 
 
 

1. Kommunestyret velger alt. 2 nybygg som ny 1-10 skole i Ibestad. 
2. Rådmannen får fullmakt til å innarbeidebyggelånsrente og en 

byggekostnad  på totalt 76,129 millioner kroner (jfr. oppsett i forprosjekt 
pkt. 1-9 med fratrekk av mva/kapittel 0.4/side 3 av 26/U2 Arkitekter AS) i 
budsjett 2014 og 2015. Prosjektet finansieres med 75,129 millioner ved lån 
og 1 million over disposisjonsfond. 

3. Kommunestyret ber byggekomiteen vurdere høringsinnspillene, dog ikke 
utover investeringsramme i pkt 2. 

4. Ungdomsklubben gis egnet lokale både i og etter byggeperiode. Valg av 
egnet lokale gjøres etter rådføring med Ibestad ungdomsråd. Eventuelle 
kostnader med etablering av ungdomsklubb og flytting av ballbinge dekkes 
i kostnadsrammen. 

5. Rådmannen bes utrede alternativ bruk av bygning for Ibestad barneskole. 
Dersom det ikke framkommer alternativ bruk av bygningen, fremmer 
rådmannen forslag om rivning for at arealet skal disponeres av den nye 
skolen. Rivningskostnadene finansieres med lån og vil kunne øke 
investeringsramma i pkt. 2. 

6. Rådmannen bes utrede alternativ bruk av tidligere realskolefløy. Dersom 
det ikke framkommer alternativ bruk av bygningen, fremmer rådmannen 
forslag om rivning. Rivningskostnadene finansieres med lån og vil kunne 
øke investeringsramma i pkt. 2. 

7. Kommunestyret tar forbehold om antakelse av anbud dersom tilbud 
overskrider kostnadsramme, jfr. pkt. 2. 
 

 
 
[Lagre]  
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11/14 Orienteringer, spørsmål m.m. - Kommunestyremøte 
10.04.2014 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Kommunestyret 10.04.2014 11/14 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
 

1. Informasjon ved ordfører 
 
2. Informasjon ved ungdomsrådet 

 

3. Kommunereformen – Debatt med innledning ved Øystein Sivertsen fra KS.  
 

4. Spørsmål fra kommunestyret 
 
 
Møtebehandling 
 
 
Votering 
 
 
Vedtak 

1. Informasjon ved ordfører 
a) Møteplanen for 2014 – det er gjort noen endringer i denne. Det samme 

gjelder i oppsatte temavalg. 
b) FV-848 – Veiutbedringen i 2014 går som planlagt. Det er kommet 5 anbud. 

Det vil bli gjennomført informasjonsmøter/folkemøter. Tidligst oppstart 6. 
mai 2014. Foreslåtte åpningstider på veien ble presentert, men det vil 
kunne komme endringer. Det vil bli etablert sms-tjeneste for oppdatering av 
åpningstider. 

c) Fortau Hamnvik – prosjekteringen er ferdig. Det er for lite penger til 
arbeidet, og det arbeides med å finne løsninger.  

d) Rådmannsutlysningen – Det er gjennomført en ny utlysning – 2. gangs 
utlysning. Det er ønskelig med et bredere søkergrunnlag 

e) Brannbiler – Brannbiler – er bestilt, og begge vil bli levert til høsten. 
f) Kystsoneplan - oppdrett – Arbeidet er igangsatt. Det vil bli et 

informasjonsmøte ca 27.05.2014. 
g) Engenes havn – 40 millioner er satt av i nasjonal transportplan. 

Innkommet 4 anbud på utarbeidelse av reguleringsplan. 
h) Sørrollnes havn – det arbeides med dette og vil komme som sak i 

kommunestyret. 
i) Bredbånd – I dag pågår det et arbeid opp mot Bredbåndsfylket Troms. 

Kommunen har blant annet utarbeidet en avtale som nå er inne hos 
Bredbåndsfylket til behandling. 
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j) Arealplan – Er ute på offentlig ettersyn med frist 25. april kl 1200. Det er 
varslet innsigelser fra sektormyndighetene.  

k) HLK – Det er budsjettert med 1 million i utbytte. Det foreligger forslag om 
utbetaling av utbytte på 600.000/aksje, totalt 1,8 millioner for Ibestads 3 
aksjer.  

l) Barnehage – Barnehagene er fulle, og det må foretas en gjennomgang av 
bygningsmassen (for ev. utvidelse) og ressursene (ansatte) knyttet til 
barnehagene.  

m) Informasjonspolicy – Primært er det kommunens hjemmeside som 
benyttes. Noe går ut til Harstad Tidende. Ibestadportalen kopierer 
kommunens hjemmeside. Det er planer om å legge kommunens 
hjemmeside på facebook. 

n) Geliussaken – Det er for tiden ikke et fungerende fellesråd i kommunen 
og dette er en utfordring for kirka. 

o) Oppstartsmøte byregionprogram. 
p) Flere møter med IBOS har vært avholdt. 
q) Autoservice – Det er vist interesse for å drive i lokalene der. 
r) Grunnlovsseilas med Anna-Rogde - Ibestad (her; Engenes) vil få anløp. 
s) Norway Cup jentene – Er gitt støtte. 

 
 

2. Informasjon ved ungdomsrådet v/leder Mathias Takøy 
Ny skole – elevrådet ønsker bygging av ny skole. Videre ble det presentert 
forhold/behov/betraktninger omkring ny skole. 
 
Må ta høyde for videre drift av ungdomsklubben. 

 
 

3. Kommunereformen – Innledning ved Øystein Sivertsen fra KS 
(Kommune Sektorens organisasjon).  
Presentasjon og tanker rundt kommunereformen ble presentert ved Øystein 
Sivertsen, KS. 
 
Utfordring – finne frem til drivkrefter for hvorfor en skal gjøre noe med 
kommunestrukturen. Statistikk og målinger viser at de små kommuner leverer 
best tjenester.  
 
Hva skjedde i 2005 (oppsummering) – fremtidens kommunestruktur i Troms (det 
ble sett på): 
 
- Kommunen som tjenesteproduksjon 
- Kommunen som samfunnsutvikler 
- Kommunen som forvalter  
- Kommunen som demokratisk aktør 

 
I dag: 
 
- Tvang skal ikke brukes 
- Økonomiske insitamenter fra KRD gav igjen innvirkning på lysten til å slå seg 

sammen. 



 9  

- Driverne har ingen grobunn blant de politiske partiene i Troms 
- Mange erkjenner at vi må gjøre noe, men at det ikke må gå ut over “vår” 

kommune 
 
En observasjon og en konklusjon (2005): 

- Identitet og lokal forankring – drivkrefter som utfordrer endringspotensialet i 
forhold til utvikling av nye (robuste) kommuner. 

 
- Bygge videre på interkommunalt samarbeid. 
 
I dag (det nye med reformen siden 2005):  
 

KS har vært tydelig ovenfor staten om at de må være tydelig på hva en 
ønsker å oppnå med kommunereformen. 
 
KS er oppfatt om at de endinger som vil måtte komme, må ha lokal 
forankring.  
 
Ekspertutvalget har utarbeidet rapporten “Kriterier ?????”. Det 
anbefales at kommunestyret leser rapporten.  

 
Hvorfor kan kommunesammenslåing være en aktuell problemstilling? 
 
- Politisk ønsker om å sjekke ut mulighetsrommet 
- Debatt om kvalitet og kapasitet på kommunale tjenester 
- Ønske om flere oppgaver til kommunene og regionene 
- Interkommunalt samarbeid er neppe svaret på alle utfordringer 
- Innbyggernes forventninger 
- Økonomi 
- Erkjennelse av demografiutviklingen 

 
Hva er målsettingen for en slik prosess? 
 
- Oppgavene må løses bedre 
- Større myndighet og flere oppgaver til lokalt nivå 
- Robuste lokale samfunnsutviklere 
- Skape regioner som kan få gjennomslag i nasjonale spørsmål 

 
Hvem er de viktigste aktørene i prosessen? 
 
- Innbyggerne – de skal involveres og høres 
- De politiske partiene – partiprogrammene 
- Nasjonale myndigheter – frivillighet vs. tvang 
- Lokale og regionale myndigheter – myndighet og oppgavefordeling 

 
Lokalt eierskap til prosessen 
 
- Frivillighetslinjen skal videreføres 
- Prosessen må starte i det enkelte kommunestyre 
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- Målsetting – åpenhet for endringer og sammenslåing må være et 
seriøst/reelt alternativ 

- BA (Bo- og Arbeids)-regioner må være utgangspunktet 
- Myndighet og oppgaver til fylkeskommuner og regional stat må avklares 

først eller samtidig. 
 

Oppsummering: 
 
- Det er riktig å diskutere strukturendringer og med utgangspunkt i 

mulighetene 
- Men, man må først og fremst ha fokus på oppgaver og tjenester, og 

hvordan man løser disse best mulig 
- Og det viktig med lokal forankring i kommunestyret som det øverste 

legitime organ i en kommune 
- Og innbyggerne må trekkes med i prosessene 

 
 

4. Kommunereform, debatt i kommunestyret 
Møtebehandling 
Omforent ble det fremmet forslag om  
 
- Ibestad kommunestyre skal gi en uttalelse vedrørende kommunereformen, 

jfr. utkast fremmet i kommunestyremøte.  
 
- å ta med et tillegg i uttalelsen om bærekraftig utvikling.  
 
- at når tillegget er tatt med i uttalelsen skal denne til formannskapet for 

endelig vedtak.  
 
Votering 
Omforent forslag med tillegg ble enstemmig vedtatt.  
 
Vedtak 
Kommunestyret fattet følgende vedtak: 
 
- Ibestad kommunestyre skal gi en uttalelse vedrørende kommunereformen, 

jfr. utkast fremmet i kommunestyremøtet.  
 
- å ta med et tillegg i uttalelsen om bærekraftig utvikling.  
 
- at når tillegget er tatt med i uttalelsen skal denne til formannskapet for 

endelig vedtak.  
 

 

5. Presentasjon av skoleprosjektet ved arkitekt Johnny Kristensen 

Det ble foretatt en presentasjon av alternativene for ny skole: 
 
Alternativ 1 – påbygging av dagens ungdomsskole – kalkyle viser samlede 
kostnader på kr 89 808 688 inkl. mva (inkl. reserver og marginer på kr 
13 000 000) 
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Alternativ 2 – nyskole – kalkyle viser samlede kostnader på kr 102 578 688 
inkl. mva (inkl. reserver og marginer på kr 10 000 000) 
  
Det ble gitt mulighet til å stille spørsmål, og disse ble besvart. 
 

6. Spørsmål fra kommunestyret 
 
a) Marthe Stensen – sykefraværet  

Har den arbeidsgruppen som har undersøkt sykefraværet i 
kommunen komme frem til konkrete problemer som har betydning for 
fraværet? 
1. Har vi et arbeidsmiljøproblem i noen av våre tjenester? 
2. Har vi et ledelsesproblem i noen av våre tjenester? 
3. Har vi et organisasjonsproblem i noen av våre tjenester? 
4. Mangler vi kompetanse som er et problem i noen av våre 

tjenester? 
 

Assisterende rådmann/personalsjef Roald Pedersen svarte. 
 
b) Hugo Salomonsen – trailer og stengte veier FV-848 

 
Ordfører svarte. 

 
c) Bjørnar Røch – oppgradering og vedlikehold av tunell 

 
Ordfører svarte. 

 
d) Bjørnar Røch – Økonomi og utbedring av FV-848 

 
Ordfører svarte. 

 
 
 
[Lagre]  
 
 


